

STARTSTICK®

Stick, start & fly!

应急启动电源 **Emergency Start Battery**

Startstick 设计成折叠刀的外观并拥有内建 NATO 接口的超轻便型 28V 应急启动电源。便携式 Startstick 通过高能锂离子（纳米）提供电能。

StartStick has designed a cutting edge and ultra lightweight portable 28V emergency start battery with built-in NATO connector. The StartStick portable power unit is powered with high-power Li-Ion ("Nanophosphate") cells.



**STARTSTICK.FLEET
SS28V14A**

重量/ Weight	6.6 Kg / 14.5 lbs
长度 / Length	539 mm / 22 Inches
宽度 / Width	157 mm / 6.25 Inches
功率/ Power	392 Wh
安时/Capacity	14.7 Ahr
最大电流（10 秒内）/Max Current (10 sec limit)	720 amps
最大电流（持续）/Max Current (continuous)	300 amps
短路电流/Short Circuit Detection	1350 amps
短路电流（瞬时）	
/Short Circuit (Protection Off, Instantaneous)	38,800 amps

适用机型

Robinson	R66 / RR300
Bell	OH-xx / 206 / 206Lx / 407x
MD	500x / 520x / 530x
Eurocopter	AS350Bx / AS350B1-2 / S350B3-4
	AS350B3e / EC130/135 / EC130-T2
Sikorsky	S-76 A++ / S-76 C / S-76C++ / S-76C+

INFLIGHT RECHARGEABLE



Li-Ion 

**STARTSTICK
SS28V9A**

重量/ Weight	4.8 Kg / 10.5 lbs
长度 / Length	432 mm / 17 Inches
宽度 / Width	157 mm / 6.25 Inches
功率/ Power	252 Wh
安时/Capacity	9.8 Ahr
最大电流（10 秒内）/Max Current (10 sec limit)	480 amps
最大电流(持续)/Max Current (continuous)	200 amps
短路电流/Short Circuit Detection	1350 amps
短路电流（瞬时）	
/Short Circuit (Protection Off, Instantaneous)	25,800 amps

适用机型

Robinson	R66 / RR300
Bell	OH-xx/ 206/ 206Lx
MD	500x / 520x / 530x
Eurocopter	AS350Bx / AS350B1-2 / AS350B3e/ EC130-T2

您对于电池的理解从此改变

What you know about batteries has changed forever.

已申请专利

StartStick®集成了便携式电池组，GPU 连接器和易于搬运与存放的提手。

Patent Pending Design

StartStick®'s patent pending design has an integrated lightweight battery case, GPU connector, and carrying handle that makes it both easy to stow and use.

集成的电池充电器

集成电池充电器可以使用 10 安培的辅助电源电路进行安全充电，当满电时电池单元会自动停止充电，充电装置可提供最高 20 安培的持续充电。

Integrated Battery Charger

An integrated battery charger allows for safe charging using any 10-ampere auxiliary power supply circuit. The battery automatically shuts itself off when fully charged. Optional power supply can supply up to 20 amperes of continuous ground power.

坚固耐用

StartStick®可以防水，防化学试剂，安全耐冲击。它的外壳是由高强度纤维聚合物组成，从而保证足够的坚固耐用。

Durable Case

StartStick®'s water, chemical and impact resistant case is made of an engineered fiber reinforced polymer for maximum durability and toughness.

高级电池管理器

StartStick® 具有最先进的电池管理技术，自动关闭，自动启动，集成了电池充电，温度，充电状态，电池寿命和 16 种不同的失效性分析程序，以每秒一百次的频率对电池组实时监控，确保了设备的优化和安全。

Advanced Battery Manager

StartStick® has the most advanced battery management unit available. Automatic shutdown and turn-on, integrated battery charging, temperature, state of charge, battery life, and over 16 different fault diagnostics monitor the battery over 100 times per second to ensure optimum performance and safety.

数字显示

电池充电状态，电池电流，充电器状况和错误代码可以在多功能显示器上显示。

Digital Display

Battery state-of-charge, battery current, charger state, and fault codes can be displayed on the integrated multi-function display.



ACCESSOIRES

附件



Distributeur Exclusif pour la FRANCE



VIBRATECH

#1801 C Mingwah Intl. Conf. Center, No.8, Guishan Road, Shekou Nanshan district, Shenzhen, CHINA

Phone: 13686402003 Wechat: VIBRATECH

Email: jenny.vibratech_intl@yahoo.com

www.vibratech-intl.cn